
Jegyzőkönyv
(hangrögzítéssel)

Készült: a Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2022. október 19-i
üléséről.

Jelen vannak: Majláth Antal SRNŐ elnök
Hegedűsné Vadász Mária SRNÖ tag

Állandó meghívottak: Dr. Venicz Anita címzetes főjegyző, Tóth Teréz Márta
szervezési osztályvezető, Varga Katalin gazdasági osztály
ügyintéző, Bátai Brigitta jegyzőkönyvvezető.

Majláth Antal SRNŐ elnök köszönti az ülésen megjelenteket, az ülést 15"" órakor megnyitja.
Megállapítja, hogy a képviselőtestület határozatképes, mivel 2 SRNÖŐ tag jelen van.
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Hegedűsné Vadász Máriát, aki jelezte, hogy vállalja a
feladatot.

Szavazásra teszi fel a jegyzőkönyv hitelesítőre tett javaslat elfogadását. A testület 2 igen
(egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének
35/2022.(X.19.) határozata

a jegyzőkönyv-hitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a
2022. október 19-i ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Hegedűsné
Vadász Máriát megválasztotta.

Szavazásra teszi fel a meghívó szerinti napirend elfogadását.
Az SRNÖ 2 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének
36/2022.(X.19.) határozata
a napirend elfogadásáról

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete az
ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

1.) A Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2022. évi költségvetésének
módosítása
Előadó: SRNÖ elnök

2.) Bejelentések

A képviselő-testület rátér a napirendi pontok tárgyalására.

1.) A Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2022. évi költségvetésének
módosítása
Előadó: SRNÖ elnök
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Varga Katalin: előirányzatot kellett átcsoportosítani a dologi kiadásokon belül, mert a
tiszteletdíj után kell fizetni személyi jövedelemadót és szociális hozzájárulást 1.000 Ft-ra
kerekítve. Az összeg és az 1.000 Ft-ra kerekített összeg közötti összeget kerekítésként kell
elkönyvelni. Az egy másik rovaton van. Azon legyen megfelelő összeg, ami év végéig fedezi
a kiadásokat.

Majláth Antal: Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi ponttal kapcsolatban?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Majláth Antal: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.
A képviselőtestület 2 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének
37/2022.(X.19.) határozata

A Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat
2022. évi költségvetésének módosítása

A Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2022. évi költségvetés
módosítás tárgyalására összeállított előterjesztést megtárgyalta és a Sárbogárdi Roma Nemzetiségi
Önkormányzat 2022. évi költségvetését az alábbiak szerint fogadja el:

A Képviselő-testület a Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 12/2022. (II.07.) SRNÖ
határozatával elfogadott 2022. évi költségvetését az alábbiak szerint módosítja:

Bevétel:

Működési célú támogatás 1 040 000 Ft
Feladatalapú támogatás 388 262 Ft
Maradvány 675 790 Ft
Összesen: 2 104 052 Ft

Kiadás:

Személy juttatások 338 400 Ft
Munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó 44 001 Ft
Készletbeszerzés 712 664 Ft
Szolgáltatási kiadások 621 217 Ft
Egyéb működési célú támogatások államháztartáson belülre 130 232 Ft
Egyéb dologi kiadás 5 281 Ft
Működési célú előzetesen felszámított áfa 252 257 Ft
Összesen 2 104 052 Ft

A testület utasítja az elnököt, hogy a 2022. évi költségvetésben a fenti változások átvezetésre
kerüljenek.

2. Bejelentések

Majláth Antal: hogy áll az Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat anyagilag?

Varga Katalin: bankszámlán 1.393.419 Ft van. A működési támogatásból eddig 502.280 Ft
került elköltésre. Van még 537.720 Ft, amiből még le fog jönni a fennmaradó hónapokra a
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tiszteletdíj, a szabályzatok elkészítésének díja, banki költségek, a NAV felé ez a kerekítési
különbözeti utalás illetve a járulékok utalása.

Majláth Antal: gyakorlatilag 0-ra fog kifutni?

Varga Katalin: nem. Kb. 200-300.000 Ft összeg marad a működési támogatásból.

Majláth Antal: mire költhetjük el ezt az összeget?

Varga Katalin: működésre. Feladatalapú támogatásként érkezett 388.000 Ft. Ebből jelenleg
24.961 Ft került elköltésre a Sárbogárdi Napokon a pörköltfőző versenyen. Így a fennmaradó
összeg 363.000 Ft. Ezt el lehet költeni pld. Mikulás ünnepségre, Karácsonyi csomagokra.

Majláth Antal: Sárbogárd Város Önkormányzatától megkaptuk a támogatást?

Varga Katalin: ennek utána kell nézni.
Az idei évben kapott feladatalapú támogatást el lehet költeni az idei évben és jövőre is. A
működési támogatás viszont meghatározott évre szól.

Majláth Antal: ha az idei évi támogatás az önkormányzattól nincs benne a költségvetésben,
akkor azt megkaphatjuk a jövő évben?

Dr. Venicz Anita: igen.

Majláth Antal: és akkor nem 200.000 Ft lesz, hanem 2x 200.000 Ft.

Tóth Teréz Márta: Mikulás napi rendezvény nem lesz az idén?

Majláth Antal: ha az iskolák tartanak ilyen rendezvényt, akkor inkább besegítenénk.

Tóth Teréz Márta: az önkormányzat tartja a Szeretet Karácsony rendezvényt és az iskolákból
hozzák a rászoruló gyerekeket.

Majláth Antal: inkább ehhez járulnánk hozzá. Mert azt beszéltük a megyei ülésen is, hogy
iskolákat szeretnénk támogatni.

Tóth Teréz Márta: iskolai alapítványt lehet.

Majláth Antal: ezt a feladatalapú támogatásból tehetjük meg, vagy a működésiből?

Tóth Teréz Márta: feladatalapú támogatásból.

Majláth Antal: a megye segíteni fogja aKossuth Zsuzsanna Általános Iskolát és a töbörzsöki
általános iskolát. A Kossuth Zsuzsanna Általános Iskola kihez tartozik?

Dr. Venicz Anita: a tankerülethez. Dunaújváros. Szilágyiné Németh Sarolta a tankerület
vezető.
Ha lesz támogatási javaslat, arról majd határozatot kell hozni.

Majláth Antal: jó lenne karácsonyi csomagokat osztani. Lehet jobb lenne újév után ezt
lebonyolítani. Karácsonykor még elboldogul mindenki.



Dr. Venicz Anita: vagy lehetne egy kirándulást szervezni nyáron.

Majláth Antal: igen, jó ötlet az is. Milyen pályázati lehetőségek vannak az önkormányzatnál?

Tóth Teréz Márta: felsőoktatásban tanulóknak van a Bursa pályázat.

Dr.Venicz Anita: egyesületeknek, alapítványoknak.

Tóth Teréz Márta: Arany János Tehetséggondozó Program is van a tehetséges diákoknak.

Dr. Venicz Anita: általános iskolás, tehetséges roma gyerekek is indulhatnak a programon.

Tóth Teréz Márta: meg vannak határozva, hogy melyik iskolákba lehet ezzel a programmal
jelentkezni.

Majláth Antal: egyesületeknek is vannak pályázatok?

Dr. Venicz Anita: igen. Minden évben kiírjuk.

Tóth Teréz Márta: sportegyesületek, civil szervezetek részére.

Dr. Venicz Anita: alapítványoknak is. Pld. ha az SRNÖ hagyományörző egyesületet hozott
volna létre, akkor ők tudtak volna pályázni.

Majláth Antal: mi a helyzet a közmunkaprogrammal?

Dr. Venicz Anita: működik, de nagyon leépített szinten, nagyon kevés az álláshely.
Közterületesek vannak, és az intézményekben vannak foglalkoztatottak. Sokan vannak, akik
elmentek máshova dolgozni, vagy nyugdíjba mentek.

Majláth Antal elnök megköszönte a részvételt,
a képviselőtestület ülését 15.16 órakor bezárta.

K.m.f.

[1 ) , .-A egtolün V. kar.
ajtáth Antal Hegedűsné Vadász Mária

: SRNO elnök képviselő, jkv. hitelesítő


